
 

Bestyrelsesmøde d. 14.08.14 

Tilstede: Karsten, Toni, Tina, Jette. Afbud fra Britt. 

Fra stævneudvalget: Heidi og Jesper. 

 

 

1. Godkendelse af referat Godkendt 

2. Stævne Der er styr på dommere og banebygger, 

tårn og græsslåning. Karsten taler med Peder om el. 

Vi har brug for en ny opslagstavle til springbanen.(Jesper 

og Karsten. ) 

Støtteklubben er klar, vil gerne have bænke ned til 

springbanen lørdag. ( Ved evt. spørgsmål kontakt Katrina.) 

Jesper giver besked hvis der er brug for hjælp 

torsdag/fredag før. 

3. Tika Der er kommet en del hjælpere, - vi tager afsted med 

pomfritter, toast og kyllingesandwich. 

Der stilles op fredag; - og tages ned lørdag. Alle bedes 

hjælpe, også ved aflæsning på rideskolen. Vi kan evt. spise 

pizza sammen når vi er færdige. 

( Tovholdere Susanne og Marianne.) 

4. Tøseløb Husk at opfordre folk til at købe T-shirts. Skal vi evt. 

donerer 4 – 5 ridetimer ?? 

5. Daglig drift Hestene er inde om natten igen. Normal staldvagt. 

Diamond kommer tilbage, så vi har kun en boks tilbage. 

 

6. Parter og partsryttere; info. Der har været partsmøde, kontrakterne er fornyet og 

forældrene er blevet informeret om klubbens regler og 

forventninger. 

7. Ryttermærker Ryttermærker starter op i efteråret. 

8. Ibiona Skal Ibiona videre ? Der er ikke så mange der kan ride 

hende. Har vi evt. brug for en lidt ”nemmere” lille hest ? 

9. Maja; praktik gennem kommunen Maja Sabrina skal i praktik 6 timer om ugen i 13 uger. 

Det siger vi ja tak til. 

10. Peters Jul Ribe Ribe Turistforening har inviteret os til ponytrækning i 

julemåneden. Vi kan tjene 20 kr. pr. tur. Heidi ser på det. 

  

Evt.  

Næste møde :  Tirsdag d. 23/9 – 14 kl. 19.30 

 

 


